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Abstract (en)
[origin: WO2010105857A1] The invention relates to a separation mat for sealing, separating and absorbing footfall sounds, comprising a plurality of
layers in the following sequence: a) fabric or fleece layer (1), ß) plastic film layer (2), ?) plastic film layer (3) having a planar, contiguous base area
(4) and deep-drawn features on one side (5), wherein the contiguous base area is connected to the plastic film layer ß) and wherein the features (5)
are filled with a filling material (6), d) fabric or fleece layer (7), wherein the separation mat is water impermeable. The invention further relates to a
configuration comprising said separation mat and the use of said separation mat for separating, sealing and for footfall sound absorption.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Entkopplungsmatte zum Abdichten, Entkoppeln und zur Trittschalldämmung umfassend mehrere Schichten
in folgender Reihenfolge: ±) Gewebe- oder Vliesschicht ( 1 ), ²) Kunststofffolienschicht ( 2 ), ³) Kunststofffolienschicht ( 3 ) mit ebener,
zusammenhängender Grundfläche ( 4 ) und einseitig tiefgezogenen Ausprägungen ( 5 ), wobei die zusammenhängende Grundfläche mit der
Kunststofffolienschicht ²) verbunden ist und wobei die Ausprägungen ( 5 ) mit einem Füllstoff ( 6 ) verfüllt sind, ´) Gewebe- oder Vliesschicht
( 7 ),wobei die Entkopplungsmatte wasserundurchlässig ist. Weiterhin wird ein Aufbau umfassend diese Entkopplungsmatte sowie die Verwendung
der Entkopplungsmatte zum Entkoppeln, Abdichten und zur Trittschalldämmung offenbart.
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